
                                                    Zápisnica 
                                                  č. 31 

 
zo zasadnutia komisie pre veci sociálne, zdravotné a bytové  

zo dňa 06.11.2018 
 
Prítomní: Mgr. Marta Janyšková, JUDr. Andrej Kovačič, Mária Jakúbková, MUDr. Mária 
Berešová, Alena Kotrabová,  RNDr. Emília Rakúsová, Mgr. Dagmar Vatolíková, Anna Marková 
Neprítomní: 0 
 
PROGRAM : 
 

1.) Otvorenie 
2.) Prerokovanie žiadostí o jednorazový finančný príspevok  
3.) Informácie o nedoplatkoch nájomcov obecných bytov a DS Lamač 
4.) Organizačné zabezpečenie posedenia pre jubilantov a predvianočného posedenia 

pre osamelých seniorov 
5.) Vyhodnotenie dochádzky členov komisie 
6.) Rôzne   
 

Bod 1.) Otvorenie 
 
Na zasadnutí boli prítomní všetci členovia. Predsedníčka komisie Mgr. Marta Janyšková 
privítala starostu Ing. Petra Šramka a všetkých prítomných členov komisie. 
 
Schválenie programu : 
za : 8   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Bod 2.) Prerokovanie žiadostí o jednorazový finančný príspevok 
 
Komisia prerokovala 2 predložené žiadosti o priznanie jednorazových finančných príspevkov za 
mesiace október a november 2018. 
 
Komisia po prerokovaní: 
 
Navrhuje žiadateľom priznať príspevok v celkovej sume 360,- Eur. 
za : 8   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Starosta Ing. Peter Šramko informoval členov komisie, že žiadosti o jednorazové finančné 
príspevky podané v novembri a v decembri budú prerokované individuálne na Miestnom úrade 
a budú posudzované a poskytované v súlade s platnými právnymi predpismi. 
 
Bod 3.) Informácie o nedoplatkoch nájomcov obecných bytov a DS Lamač 
 
Tajomníčka komisie p. Tamara Filadelfiová informovala členov komisie o aktuálnom stave 
nedoplatkov nájomcov obecných bytov a Domu služieb Lamač. Komisia vzala informácie na 
vedomie a  odporúča vyzvať nájomcov na úhradu nedoplatkov. 
za : 8   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Bod 4.) Organizačné zabezpečenia posedenia pre jubilantov a predvianočného posedenia 
pre osamelých seniorov. 
 
Tajomníčka komisie p. Tamara Filadelfiová informovala, že z dôvodu sprísnenia zákona 
o ochrane osobných údajov už mestská časť nemôže používať svoje databázy na pozývanie 



svojich občanov na podujatia, ako sú napríklad Jubilanti, Večera pre osamelých alebo Uvítanie 
do života. Občania, ktorí majú záujem sa zúčastniť týchto akcií si musia na MÚ podať prihlášku 
so súhlasom, na základe ktorej im bude môcť mestská časť posielať pozvánky. Komisia 
odporučila termín posedenia pre jubilantov druhý decembrový týždeň a večeru pre osamelých 
tretí decembrový týždeň s prihliadnutím na školské prázdniny. 
za : 8   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
 
Bod 5.) Vyhodnotenie dochádzky členov komisie 
 
Predsedníčka komisie Mgr. Marta Janyšková informovala prítomných o účasti členov komisie na 
zasadnutiach v roku 2018. Všetci členovia komisie zároveň vyjadrili ochotu a záujem pracovať 
v sociálnej komisii aj nasledujúce volebné obdobie. 
 
Bod 6.) Rôzne  
 
Do tohto bodu neboli zaradené žiadne materiály. 
 
Na záver zasadnutia predsedníčka komisie Mgr. Marta Janyšková spolu s p. starostom Ing. 
Petrom Šramkom poďakovali všetkým členom komisie za ich prácu počas predchádzajúcich 4 
rokov. 
 
 
Odporúčania komisie vyplývajúce pre Miestny úrad : 
 

1.) Odpovedať žiadateľom o JDHN 
2.) Vyzvať nájomcov na úhradu nedoplatkov za obecné byty a Dom služieb 
3.) Organizačne a kultúrne zabezpečiť posedenie pre jubilantov a večeru pre osamelých. 

 
 
 
 
 
         Mgr. Marta Janyšková, v.r.  
                                                                  predsedníčka 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave, dňa 08.11.2018 
Zapísala : Tamara Filadelfiová, tajomníčka komisie 
                


